
Referat 
Regionstyremøte, sammen med 
representanter for misjonsfelleskap 
i Setesdal 
Regionstyret - sør  
 

Regionstyremøte, sammen med styrer for misjonsfelleskap i 
Setesdal - 23.11.2022 

1 

    
 

 

 
Agenda 

 

23 / 2022 - Felles møtepunkt med foreninger i Setesdal 
Første del av regionstyremøtet blir sammen med representanter for foreningene i 
Setesdal.  
 
Livar innledet med en andakt (Guds rike og sennepsfrøet) og presentasjon i forkant av 
felles samtale.  
 
Misjonssambandets arbeid i Setesdal består i dag av;  
*3 barne- og ungdomsforeninger 
*11 foreninger/misjonslag 
*2 leirsteder 
 
Vi har ofte lett for å se smått om arbeidet (De små spirene), men det skjer faktisk 
mye godt arbeid i dag, gjennom barneforeninger, allidrett, møter, leirer og 
arrangement på leirstedene. Noe får bety noe som får være med å sette evige spor.  
Det må vi ikke tenke lite om.  
 
Samtidig skal vi også tenke på veien videre, på det utgangspunktet en har. Hvordan 
kan vi bygge videre fra dette? De siste årene har det vært en nedadgående aktivitet 
på flere områder, selv om det er noen lyspunkt. Det er færre som er engasjert i 
arbeidet og det er lite rekruttering/yngre krefter i arbeidet.  
 
Yngre personer og barnefamilier ønsker i dag et arbeid som gir et helhetlig tilbud. Et 
åndelig hjem som favner ulike tilbud til barna, trosopplæring, dåp, konfirmasjon, 
sosialt nettverk, bibelgrupper, sjelesorg etc. Slik utgangspunktet er i dag er det det 
vanskelig å se for seg at Misjonssambandet kan etablere forsamling noe sted i 

Dato 23.11.2022 
 

Tid 17:30 - 21:00 
 

Sted Evjetun 
 

Til stede Thorvald Handeland, Snefrid Axelsen, Kristin Hauan, Marit Ekroll, Svein 
Gunnar Andersen, Rune Espevik, Sven Åge Solli og Livar Veggeland 
 

Forfall Njål. S. Kristensen 
 

Referent Livar Veggeland 
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Setesdal i dag. IMF og Normisjon driver et godt arbeid her på Evje, som vi ønsker 
Guds velsignelse over.  
 
Derfor er det gjerne naturlig at vi kan tenke noe som kan være med å utfylle det som 
allerede eksisterer. Inn i dette må vi også stille oss spørsmålet, hvem er det vi ønsker 
å nå? Kristne? For å tenne et engasjement for misjon? Barn, ungdom, voksne? Ikke-
kristne?  
 
Det ble også orientert om regionstyrets vedtak vedr. overtakelse av eierskap og drift 
av Gautestad av Evjetun. Regionen er nå i kontakt med NLM Eiendom vedr. formelle 
og juridiske forhold relatert til dette.  
 
Innspill og forslag fra samtalen;  
*Takk til regionen for vedtaket fra regionstyret om Evjetuns overtakelse av Gautestad.  
*Bibelundervisning på Evjetun (Logos/Nærmere) Få med folk i en styringsgruppe for 
dette? 
*Julemessa på Rysstad drives av mange engasjerte, også fra andre sammenhenger. 
Flere yngre er involvert i gjennomføringen, men hvor lenge kan de som organiserer 
dette fortsette virksomheten. Kan en få inn noen nye krefter her?  
Det rettes en stor takk for en formidabel innsats som legges ned av trofaste 
misjonsvenner i dette arbeidet.  
*Søndagsmiddag på Evjetun (Ofte ledig på ettermiddagstid) hvor folk kan komme, og 
en kan bruke lekeplass/hallen til aktiviteter for barna, og en kan ha andakt.  
*Barneforeningen på Hornnes, hvordan kan en trekke foreldre her inn i arbeidet. Det 
arrangeres allerede pizzatreff på ettermiddagstid her med den hensikten.  
*Ansattressurs som kan bruke spesielt leirstedene som utgangspunkt for et kristent 
arbeid. Kan kontakte familier lenger oppe i Setesdal, og bidra til å opprette barne- og 
ungdomslag. Det er denne gruppen vi må satse mot.  
 
Vedtak: Regionstyret takker trofaste misjonsvenner i Setesdal for arbeidet de legger 
ned. Det er imponerende hva man får gjort, ikke minst nå med den nylig avholdte 
julemessa på Rysstad.  
 
Regionen tar med seg innspillene fra samtalen om arbeidet i Setesdal når 
prioriteringer av ressurser og ansettelser skal gjøres i tiden fremover.  
 

24 / 2022 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  
 
 

25 / 2022 - Handlingsplan 

Det har blitt jobbet med handlingsplan for regionens arbeid på stabsmøtene denne 
høsten. Hver region har fått i oppdrag å utarbeide en handlingsplan for sitt arbeid. 
Etter gruppearbeidene på stabsmøtene har lederteamet forsøkt å sette innspill og 
forslag sammen i et helhetlig dokument hvor alle forslag er tatt med. 
 
Dokumentet 20221118 fra strategi til handling er en kort oversikt over "hvordan" tatt 
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fra strategien. Selve handlingsplanen er dokumentet "2022 - 2032 handlingsplan 
Misjonssambandet sør" 
 
Det er mange punkter og vi har tenkt at det er en fordel å samle alle punkter først 
for så å velge ut de vi vil gå for. Disse punktene må igjen konkretiseres i form av 
delmål, tidsfrister og ansvarliggjøring. Hvert punkt må også spesifiseres og forklares 
slik at det kan bli et forståelig dokument som andre enn oss som har jobbet med det 
forstår. 
 
Hva skal en handlingsplan være: 
• Handlingsplan - Viktig arbeidsverktøy de 10 neste årene 
• Handlingsplan – må være konkret og målbar, samtidig et dynamisk verktøy 
• Må ikke bli et skrivebords dokument – ta dette frem på kommende 
regionstyremøter og på stabsmøter for ansatte 
• Bør justeres minimum en gang pr. år, ref. dynamisk verktøy 
 
 
Innspill og forslag fra samtalen;  
Forslag: Misjonsvideoer. Ansatte viser på møter (Eldre og andre) hvordan de finner 
dette frem. Deretter utfordrer en noen lokalt på om det er noen der som kunne vist 
dette i tiden fremover? (Evangeliet til unådde) 
Prioritering: Familiemøter prioriteres. (Evangeliet til neste generasjon) 
Forslag: Misjonsturer. Lage misjonsturer, hvor spesielt ungdom bli med ned? 
(Evangeliet til de unådde) 
Forslag: Sende misjonsvideoer på julemesser/andre settinger i bakgrunnen (Evangeliet 
til nådde).  
Forslag: Forkynnere kan ringe foreningene lokalt og si at man kan komme og ha en 
halvtime med misjonsinfo i forkant av møtet (Evangeliet til neste generasjon) 
Forslag: Forkynneren ringe selv, og være på tilbudssiden, i stedet for at det nesten 
alltid er lokal kontaktperson som må ta kontakt i forkant av møtene.  
Forslag: Vi må vise frem arbeidet (Mye å løfte frem!) i mye større grad. Bruk historier 
direkte fra arbeidet etter kontakt med utsendinger (Evangeliet til de unådde).  
Prioritering: Familiearbeid bør ha en ekstra prioritering (Evangeliet til neste 
generasjon) 
Prioritering: Flerkulturelt arbeid bør prioriteres. Vi har mange fra unådde folkeslag 
rundt oss, her må vi ikke bare tenke at de nås gjennom ytremisjon. Vi kan ikke være 
så skeptiske til dette arbeidet lengre. (Tjen din neste) 
Forslag: Her må det stå noe om bevisstgjøring/at det gis et ansvar og ledertrening til 
de unge. De må bli sett og få lov til å få et ansvar. En kan ikke disippelgjøres om en 
ikke slipper til (Gjør disipler) 
Forslag: Bruke leirstedene som misjonsstasjoner, og i større grad følge opp/lede 
barna som kommer på leir inn i lokale barnelag. (Evangeliet til neste generasjon) 
Forslag: Mer bibelundervisning etter formatet til Logos/Nærmere. To 
undervisningsbolker, matpause, og mulighet til å stille spørsmål. (Evangeliet til neste 
generasjon) 
 
Regionstyret tenker at det ikke er nødvendig å sende handlingsplanen ut til alle 
foreninger med mulighet for å gi innspill. De kunne vært gjort på et tidligere 
tidspunkt, men nå inneholder handlingsplanen så mye etter at ansatte og ledelse har 



  
 

Regionstyremøte, sammen med styrer for misjonsfelleskap i Setesdal - 23.11.2022  
  4 
  

brukt mye tid på dette. Innspill fra foreninger og forsamlinger ville etter all 
sannsynlighet vært ganske likt noe av det som allerede står i handlingsplanen.  
 
Vedtak: Regionledelsen tilføyer punktene fra samtalen til handlingsplanen. Videre 
jobbes det med et forslag til handlingsplan med tre prioriterte punkt til neste 
regionstyremøte.  
 

26 / 2022 - Regnskapsrapport 

Regnskapsrapport legges frem av administrasjonsleder.   
 
Foreløpig rapport for oktober viser inntekter å 11.298.860. Det er 1,1 mill. bak 
budsjettet (Som var veldig offensivt for 2022), men 900.000 over inntektene på 
samme tid i fjor.  
 
Lønnskostnadene har økt en del som følge av flere besatte stillinger, men er ganske 
mye under budsjettet for 2022.  
 
Resultatet er foreløpig på 879.958 noe som er en del lavere enn i fjor, men som vil 
bedre seg betydelig de siste to månedene av året.  
 
Vedtak: Regionstyret tar regnskapsrapporten til orientering.  
 
 

27 / 2022 - Orienteringssaker 

1) Pågående ansettelsesprosesser 
 -UNG-leder (Vikar) 
 -Forsamlingsarbeider/leder Skien 
 -Ungdoms- og familiearbeider Mandal 
 
Regionleder orienterte om de pågående ansettelsesprosessene. Det vil bli nytt 
intervju med kandidat til stillingen som vikar for UNG-leder kommende uke.  
 
2) Lokalt "The send"  
 
Det skal arrangeres lokalt «The Send» i Oslo, Kristiansand og Stavanger. Her vil 
sannsynligvis mange fra våre skoler og sammenhenger delta. Et slikt arrangement har 
mye bra med seg, unge blir utfordret til aktiv tjeneste i en kristen 
sammenheng/misjon. Samtidig er det en bekymring at det kan komme talere som 
står for teologi vi ikke kan stå inne for.  
 
Regionledelsen vil ha et møte med lokal koordinator for «The Send» og vil ta opp 
denne tematikken her. Det er også et spørsmål hvor mye deltakerorganisasjonene 
skal bidra med rundt oppfølging av deltakere i etterkant og bidra med økonomisk til 
arrangementet.  
 
Vedtak: Regionledelsen tar med seg spørsmålene fra regionstyret i møte med 
koordinator for "The Send". 


